
Referat Fau 25.01.24 

Tilstede:  

Anne 3b, Fredrik 3c , Line 4c, André 5a, Arild 5b, Jarle 7a, Anja 2b, Eivind 3b, Magnus 1a, Hilde 7b, 

Astris 3a, Fredrik 6a, Lene 4b, , Heidi 5c, rektor  

 

Orientering fra rektor:  

Nettopp hatt møte i su der gjennomgang av foreldreundersøkelsen og elevundersøkelsen ble 

gjennomgått. Veldig høy deltagelse på foreldreundersøkelsen. Da kan resultater brukes.  

Ingen store utslag på foreldreundersøkelsen i forhold til hvordan det har vært tidligere. Litt 

forbedring fra tidligere år, men jevnt på snittet i Bergen Kommune. Foreldre opplever god trivsel, at 

de gir god oppfølging hjemme og at elevene får god oppfølging på skolen. Stor tiltro til fau og su. 

Skolen har blitt bedre på å gjennomføre og følge opp uheldige episoder, men har et 

forbedringspotensiale. Skolen har også blitt bedre på å informere om rettigheter og tilpasset 

opplæring.  

Elevundersøkelsen er gjennomført på 5, 6 og 7 trinn. Elevene opplever det som trygt og trivselen er 

høy. Likevel lavere trivsel enn gjennomsnitt enn Bergen Kommune. Elevene opplever støtte 

hjemmefra.  

Bekymringsfullt mobbetall på 7.trinn. 21% opplever å bli mobbet på skolen.  

Skolen har også gjennomført spekter. Den er ikke anonym, men elevene kan velge å ikke svare. Et 

annet grunnlag for å ta tak i og finne ut av ting. 10% på 7.trinn opplever å bli mobbet av voksne på 

skolen. Dette er bekymringsfullt. Skolen er i gang med tiltak og dette skjer fort. Rektor er også 

involvert i saker på det aktuelle trinnet.  

Kvalitetsoppfølgning gjennomføres i mars. Fokus er elevmedvirkning og medvirkning fra oss som 

foreldre. Elevene har fått oppdrag og fau har fått oppdrag.  

Dette skal vi jobbe med neste fau møte.  

 

 

Informasjon fra leder:  

Litt fra trafikk komiteen:  

Refleksaksjon før jul. Delte ut reflekser til elever. Endte opp med at 3c vant. Premien går til 3.trinn 

5.februar begynner ny aksjon. Samme konsept som sist. Lærerne teller opp og premien er 1000 kr.  

Trafikksikkerhet langs skoleveien. Avslag på tiltak fra Vestland Fylkeskommune som bør settes i gang, 

men har nå fått svar.  

Det gjelder overgangen spesielt. Krysningen i veien er ikke trafikksikkert. Farlige situasjoner om 

morgenen. Mulig med trafikklys eller sette farten ned? Belyse i større grad?  

Det var snakk om foreldre kunne «stå vakt» eller følgeordning.  



Trafikkgruppen ringer og ber om befaring, gjerne nå så snart som mulig. Lurt å gjøre når det er mørkt.  

 

 

Sosial gruppen hadde halloween feiring. De har skrevet en evaluering. Den sendes til nestleder.  

Konklusjonen var at de var for få i forhold til mengden arbeid. Nå kommer snart disko, så det hadde 

vært fint om flere kan være med i sosialkomiteen.  

I år blir det disko etter påske.  

Undersøke om det ligger et referat fra i fjor.  

Sosialkomiteen avtaler møte før neste fau møte. Dialog med Helene om det kan være flere i 

komiteen.  

 

Sak 1:  

Skolefrukt må gå av fau sin kasse. Ikke mange andre skoler er med i denne ordningen. Ofte dårlig 

kvalitet på frukten. Blandede erfaringer rundt dette.  

Fau er enig om at vi ikke går for denne ordningen, men oppfordrer til frukt med i matpakken.  

 

Eventuelt: 

Skidag. Fau har tidligere bidratt til skidag med busser og økonomisk støtte. Dette er noe skolen 

ønsker å gjennomføre.  

Kan fau bidra med det de har bidratt med før? Det er penger i kassen til dette. Det er enighet i fau 

om at de sponser dette for mellomtrinnet.   

Økonomiansvarlig undersøker hva som er brukt før. Johanna disponerer konto. Rektor og 

økonomiansvarlig holder kontakt ang dette.  

 

17.mai er inntektskilden til fau sin konto.  

 

Nytt fau møte:  

Torsdag 14.mars klokken 18.00  

 

 

 

 

 


